



## France Gélinas

La députée de Nickel Belt - MPP for Nickel Belt

## NICKEL BELT BULLETIN

DECEMBER / DÉCEMBRE 2024

Hello,

The **Office of the Worker Adviser (OWA)** is an independent agency of the Ontario Ministry of Labour. They provide free and confidential advice and assistance to non-unionized workers with workplace insurance matters and occupational health and safety issues.

The **OWA** will represent the worker or their survivors at the Workplace Safety and Insurance Board, the Workplace Safety and Insurance Tribunal and at the Ontario Labour Relations Board. They can also help with dispute resolution when possible or provide self-help information where appropriate.

To learn more about how the **OWA** can help you, visit their website:

[www.owa.gov.on.ca/en/about/getting-help/](http://www.owa.gov.on.ca/en/about/getting-help/)

To reach the **OWA** in Sudbury or in Timmins:

**304-159 Cedar Street, Sudbury, ON  
1-800-461-6372**

**303-60 Wilson Avenue, Timmins, ON  
1-800-461-9854**

If you have any questions, call us at **1-877-280-9990** or **705-969-3621**, we are always happy to help.

Until next month...

Bonjour,

Le **Bureau des conseillers des travailleurs (BCT)** est un organisme indépendant du ministère du Travail de l'Ontario. Il fournit gratuitement et confidentiellement ses services pour les questions touchant l'assurance contre les accidents de travail et les cas représsailles en matière de santé et sécurité au travail.

Le **BCT** représente les travailleurs et travailleuses non-syndiqués ainsi que leurs survivants devant la Commission de la sécurité professionnelle et de l'assurance contre les accidents du travail, leur Tribunal d'appel et la Commission des relations de travail de l'Ontario. Lorsque c'est possible, le **BCT** peut contribuer à la résolution des litiges ou fournir des informations.

Pour en savoir plus sur la manière dont le **BCT** peut vous aider, visitez leur site web :

[www.owa.gov.on.ca/fr/a-propos-du-bct/comment-obtenir-laide-du-bct/](http://www.owa.gov.on.ca/fr/a-propos-du-bct/comment-obtenir-laide-du-bct/)

Pour communiquer avec le **BCT** à Sudbury ou à Timmins :

**304-159, rue Cedar, Sudbury (Ontario)  
1-800-461-6372**

**303-60 Avenue Wilson, Timmins (Ontario)  
1-800-461-9854**

Si vous avez des questions, vous pouvez nous appeler et nous serons heureuses de vous aider **1-877-280-9990** ou au **705-969-3621**.

Au mois prochain...

705-969-3621  
1-877-280-9990  
[www.francegelinas.ca](http://www.francegelinas.ca)  
[fgelinas-co@ndp.on.ca](mailto:fgelinas-co@ndp.on.ca)